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Utval: Fylkesutvalet 
Møtestad: Scandic Alexandra, Molde 
Dato: 22.11.2021 
Tid: 10:30 
Protokoll nr: 16/21 

 
Faste medlemer som møtte:   
Namn Funksjon Representerer 
Tove-Lise Torve Leiar AP 
Line Hatmosø Hoem Nestleiar AP 
Yvonne Wold Medlem SV 
Carl Johansen Medlem MDG 
Kristin Marie Sørheim Medlem SP 
Jan Ove Tryggestad Medlem SP 
Randi Walderhaug Frisvoll Medlem KRF 
Pål Farstad Medlem V 
Frank Sve Medlem FRP 
Geir Asle Stenseth Medlem FRP 
Anders Riise Medlem H 
Monica Molvær Medlem H 

 
Faste medlemer som ikkje møtte:  
Namn Funksjon Representerer 
Anne Marie Fiksdal  Medlem  FRP 
   

 
Varamedlemer som møtte: 
Namn Møtte for Representerer 
Bjarne Kvalsvik  Anne Marie Fiksdal  UVS 
   

 
Frå administrasjonen møtte på heile eller delar av møtet: 
Namn Stilling 
Ottar Brage Guttelvik 
Eivind Vartdal Ryste  
Inger Johanne Moene  
Dag Lervik 
Anthony Valen  
Per Olaf Brækkan 
Erik Brekken   

fylkeskommunedirektør  
seksjonsleiar  
kommunikasjonssjef  
organisasjonssjef 
fylkestannlege  
bygg- og eigedomssjef  
kompetanse- og næringsdirektør  

  
 

Sekretariat: 
Namn Stilling 
Robert Løvik  seksjonsleiar  
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Fylkesutvalet sitt møte tok til kl. 10.30 på møterom Scandic Alexandra, Molde 
under leiing av fylkesordførar Tove-Lise Torve.  
 
Møtet blei sett med 13 medlemer. 
 
Innkallinga blei godkjent utan merknader.  
 
Til saklista: 
Sak RS 14/21 Kandidater til styrer i regionale helseforetak blir behandlet tirsdag 
23. nov 
 
Saklista med endringar blei godkjent. 
 
Ettersendt: 
RS-14/21 Kandidater til styrer i regionale helseforetak  
U-148/21 vedlegg frå Stranda kommune  
 
 
 
 
Saksnr Innhald Uoff 
   
U 145/21 Program for fylkestinget i Molde 6. - 8. desember 

2021 
 

U 146/21 Oppnemning av nytt medlem til 
lønsforhandlingsutvalet 

 

U 147/21 Avslutning byggerekneskap K451 Fagerlia vgs  
U 148/21 Behov for ekstraordinær utviklingspakke for 

Geirangerfjorden verdsarvområde og omland – 
utsleppsfri ferdsel på verdsarvfjorden og eit 
berekraftig reiseliv 

 

U 149/21 Fylkesstrategi for tannhelse 2022-2025 - 
oppstartsmelding 

 

U 150/21 Høyringssvar - forslag til ny opplæringslov  
U 151/21 Høyring - Forskrift om opptak og bruk av 

informasjon om bestemt angitte botnforhold m.m. 
 

U 152/21 Høyringsuttale - Nasjonal tiltaksplan for 
trafikksikkerhet på vei 2022-2025 

 

U 153/21 Møre og Romsdal fylkeskommune - innspill til høring 
om nye krav til offentlig anskaffelser av personbiler, 
lette varebiler og bybusser til veitransport 

 

RS 12/21 Status koordinator seriøst arbeidsliv  
RS 13/21 Til Kontrollutvalg og fylkeskommunedirektør, 

Habilitet og etiske retningslinjer 
 

 Godkjenning av protokoll  
 
 
 

U 145/21 Program for fylkestinget i Molde 6. - 8. desember 
2021 

 
Fylkeskommunedirektøren si innstilling: 
Programmet for fylkestingssamlinga i desember 2021 blir fastsett slik det går fram 
av saksframlegget. 
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Samrøystes vedtak i Fylkesutvalet - 22.11.2021 
Programmet for fylkestingssamlinga i desember 2021 blir fastsett slik det går fram 
av saksframlegget.  
 
 

U 146/21 Oppnemning av nytt medlem til 
lønsforhandlingsutvalet 

Fylkeskommunedirektøren si innstilling: 
Som nytt medlem til lønsforhandlingsutvalet for å gjennomføre forhandlingar om 
løn etter kap. 3 i Hovudtariffavtalen for fylkeskommunedirektør og kontrollsjef blir 
valt: 
................................................ 
 
 
 
Behandling i Fylkesutvalet - 22.11.2021  
Jan Ove Tryggestad (SP) fremma følgjande forslag: 
 
 Nytt medlem blir Line H. Hoem  
 
Geir Stenseth (FRP) påpekte kjønnssamansetninga i utvalet. 
 
Saka blei etter dette samrøystes utsett til tirsdag 23. november.  
 
Samrøystes vedtak i Fylkesutvalet - 22.11.2021 
Saka utsett til tirsdag 23. november.  
 
 

U 147/21 Avslutning byggerekneskap K451 Fagerlia vgs 

Fylkeskommunedirektøren si innstilling: 
1. Fylkesutvalet tek byggerekneskapet for K451 Fagerlia vgs, med ein sluttsum 
på 145 118 983 kroner (inkl. mva), og eit mindreforbruk på 881 017 kroner (inkl. 
mva), til orientering.  
 
2. Fylkesutvalet sender saka over til kontrollutvalet til vidare behandling.  
 
Samrøystes tilråding frå Utbyggingsutval for bygg og vegsaker - 
15.11.2021 
1. Fylkesutvalet tek byggerekneskapet for K451 Fagerlia vgs, med ein sluttsum på 145 118 983 kroner 
(inkl. mva), og eit mindreforbruk på 881 017 kroner (inkl. mva), til orientering.  
 
2. Fylkesutvalet sender saka over til kontrollutvalet til vidare behandling.  
 
 
 
 
Fylkeskommunedirektøren har ikkje andre merknader og legg saka fram 
med slik innstilling:  
 
1. Fylkesutvalet tek byggerekneskapet for K451 Fagerlia vgs, med ein sluttsum på 145 118 983 kroner 
(inkl. mva), og eit mindreforbruk på 881 017 kroner (inkl. mva), til orientering.  
 
2. Fylkesutvalet sender saka over til kontrollutvalet til vidare behandling.  
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Samrøystes vedtak i Fylkesutvalet - 22.11.2021 
1. Fylkesutvalet tek byggerekneskapet for K451 Fagerlia vgs, med ein sluttsum 
på 145 118 983 kroner (inkl. mva), og eit mindreforbruk på 881 017 kroner (inkl. 
mva), til orientering.  
 
2. Fylkesutvalet sender saka over til kontrollutvalet til vidare behandling.  
 
 
 

U 148/21 Behov for ekstraordinær utviklingspakke for 
Geirangerfjorden verdsarvområde og omland – utsleppsfri 
ferdsel på verdsarvfjorden og eit berekraftig reiseliv 

Fylkeskommunedirektøren si innstilling: 
 

- Møre og Romsdal fylkeskommune har som målsetning å bli miljøfylke 
nummer 1, og støttar opp under vedtaket om utsleppsfri ferdsel på 
verdsarvfjordane innan 2026 

- Utsleppsfri ferdsel på verdsarvfjordane krev ei stor omstilling og kan berre 
løysast gjennom lokalt, regionalt og nasjonalt samarbeid 

- Møre og Romsdal fylkeskommune ber difor Regjeringa bidra til ein 
utviklingspakke for Geirangerfjorden verdsarvområde og omland i tråd med 
vedlagte brev  

- Møre og Romsdal fylkeskommune ber om møte med Statsministerens kontor 
med felles mål om realisering av utsleppsfri ferdsel på verdsarvfjorden innan 
2026 

 
Behandling i Fylkesutvalet - 22.11.2021  
Jan Ove Tryggestad (SP) spørsmål om sin habilitet som ordførar i Stranda.  
Tryggestad gjekk frå under røystinga. 
 
Fylkesordførar Tove-Lise Torve (AP) spørsmål om sin habilitet som deltakande i 
prosessen og prosjektet.  
 
Torve gjekk frå under røystinga. Line H Hoem tok over som møteleiar – 11 
voterande.  
 
Saka blei utsett i påvente av juridisk vurdering av habilitetsspørsmåla.  
 
Fylkesutvalet gjekk vidare på saklista og Tryggestad og Torve tok sete igjen – 13 
voterande. 
 
Saka blei tatt opp igjen til behandling etter sak U-153/21. 
 
Tryggestad og Torve gjekk frå, og Hoem tok over som møteleiar -  11 voterande.   
 
Tryggestad blei kjent habil med 6 røyster (AP, SP, KRF, SV, V og MDG).  
 
Torve blei samrøystes kjent habil. 
 
Tryggestad og Torve tok sete igjen - 13 voterande.  
 
 
Frank Sve (FRP) fremma følgjande forslag: 
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1. Møre og Romsdal fylke har som målsetning om at cruiseturistar fortsatt 
skal kunne besøke Geiranger og Geirangerfjorden. 
 
2. punkt 2 som det står. 
 
3. Fylkestinget ber fylkeskommunedirektøren omarbeide vedlagt brev til 
Regjeringa ang utviklingspakke for Geirangerfjorden verdsarvområde inkl 
Hellesylt, ved at straumsituasjonen til Hellesylt med nødvendig infrastruktur 
vert prioritert som tiltaket som må på plass innan 2025. 
 
4. Fylkestinget viser til at straumsituasjonen i Geiranger også må prioriterast 
raskest råd, men dette tiltaket må grundig utgreiast, også med mulig lokal 
kraftutbygging. 
 
5. Fylkeskommunedirektøren viser til at andre prosjekt som vert nevnt i 
saka, må kome fram gjennom eigen utviklingsplan for området. 

 
 
Votering: 
Fylkeskommunedirektøren si innstilling blei sett opp i mot forslaget frå Frank Sve. 
Fylkeskommunedirektøren si innstilling fekk 10 røyster og blei vedtatt, medan 3 
røysta for forslaget frå Sve (FRP).  
 
Vedtak i Fylkesutvalet - 22.11.2021 
 

- Møre og Romsdal fylkeskommune har som målsetning å bli miljøfylke 
nummer 1, og støttar opp under vedtaket om utsleppsfri ferdsel på 
verdsarvfjordane innan 2026 

- Utsleppsfri ferdsel på verdsarvfjordane krev ei stor omstilling og kan berre 
løysast gjennom lokalt, regionalt og nasjonalt samarbeid 

- Møre og Romsdal fylkeskommune ber difor Regjeringa bidra til ein 
utviklingspakke for Geirangerfjorden verdsarvområde og omland i tråd med 
vedlagte brev  

- Møre og Romsdal fylkeskommune ber om møte med Statsministerens kontor 
med felles mål om realisering av utsleppsfri ferdsel på verdsarvfjorden innan 
2026 

 
 
 

U 149/21 Fylkesstrategi for tannhelse 2022-2025 - 
oppstartsmelding 

Fylkeskommunedirektøren si innstilling: 
Fylkesutvalet ber om at arbeidet med ny fylkesstrategi for tannhelse 2022-2025 
blir sett i verk slik det går fram av saksframlegget. 
 
Samrøystes tilråding frå Kultur-, næring- og folkehelseutvalet - 26.10.2021 
Fylkesutvalet ber om at arbeidet med ny fylkesstrategi for tannhelse 2022-2025 
blir sett i verk slik det går fram av saksframlegget. 
 
 
 
Fylkeskommunedirektøren har ikkje andre merknadar og legg saka fram 
med slik innstilling: 
Fylkesutvalet ber om at arbeidet med ny fylkesstrategi for tannhelse 2022-2025 
blir sett i verk slik det går fram av saksframlegget. 
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Samrøystes vedtak i Fylkesutvalet - 22.11.2021 
Fylkesutvalet ber om at arbeidet med ny fylkesstrategi for tannhelse 2022-2025 
blir sett i verk slik det går fram av saksframlegget. 
 
 

U 150/21 Høyringssvar - forslag til ny opplæringslov 

Fylkeskommunedirektøren si innstilling: 
Fylkesutvalet sluttar seg til høyringssvaret, og ber det bli sendt til 
Kunnskapsdepartementet innan fristen den 20. desember. 
 
Behandling i Yrkesopplæringsnemnda - 03.11.2021  
Rådgivar Linda Margrethe Volden orienterte. 
 
Samrøystes tilråding frå Yrkesopplæringsnemnda - 03.11.2021 
Fylkesutvalet sluttar seg til høyringssvaret, og ber det bli sendt til 
Kunnskapsdepartementet innan fristen den 20. desember. 
 
 
 
Behandling i Utdannings- og kompetanseutvalet - 08.11.2021  
Anders Riise og Jessica Gaertner (H) fremma følgjande forslag: 
 

Framlegg til tydlegare definisjon av læremiddel ny ordlyd i § 15-3. 
Læremiddel:  
 
Kommunen og fylkeskommunen skal sørgje for at det i opplæringa berre blir 
brukt læremiddel, kontorstøtteprogram og stave- og grammatikkontroll som 
ligg føre på bokmål og nynorsk til same tid og same pris. Med læremiddel 
meiner ein alle trykte, ikkje-trykte og digitale element som vert brukt i 
opplæringa for å nå kompetansemåla i læreplanverket. Krava gjeld for alle 
digitale og ikkje-digitale verktøy som er laga for opplæringssiktemål eller 
som blir brukt i opplæringssiktemål. Unntak frå lova må vurderast og 
grunngjevast særskilt. 

 
 
Votering: 
Tillegget frå Anders Riise med fleire blei samrøystes vedtatt.  
Fylkeskommunedirektøren si innstilling blei samrøystes vedtatt.  
 
Samrøystes tilråding i Utdannings- og kompetanseutvalet - 08.11.2021 
Fylkesutvalet sluttar seg til høyringssvaret, og ber det bli sendt til 
Kunnskapsdepartementet innan fristen den 20. desember. 
 
Framlegg til tydlegare definisjon av læremiddel ny ordlyd i § 15-3. Læremiddel:  
 
Kommunen og fylkeskommunen skal sørgje for at det i opplæringa berre blir brukt 
læremiddel, kontorstøtteprogram og stave- og grammatikkontroll som ligg føre på 
bokmål og nynorsk til same tid og same pris. Med læremiddel meiner ein alle 
trykte, ikkje-trykte og digitale element som vert brukt i opplæringa for å nå 
kompetansemåla i læreplanverket. Krava gjeld for alle digitale og ikkje-digitale 
verktøy som er laga for opplæringssiktemål eller som blir brukt i 
opplæringssiktemål. Unntak frå lova må vurderast og grunngjevast særskilt. 
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Fylkeskommunedirektøren har ikkje andre merknadar og legg saka fram 
med slik innstilling:  
 
Fylkesutvalet sluttar seg til høyringssvaret, og ber det bli sendt til 
Kunnskapsdepartementet innan fristen den 20. desember. 
 
Framlegg til tydlegare definisjon av læremiddel ny ordlyd i § 15-3. Læremiddel:  
 
Kommunen og fylkeskommunen skal sørgje for at det i opplæringa berre blir brukt 
læremiddel, kontorstøtteprogram og stave- og grammatikkontroll som ligg føre på 
bokmål og nynorsk til same tid og same pris. Med læremiddel meiner ein alle 
trykte, ikkje-trykte og digitale element som vert brukt i opplæringa for å nå 
kompetansemåla i læreplanverket. Krava gjeld for alle digitale og ikkje-digitale 
verktøy som er laga for opplæringssiktemål eller som blir brukt i 
opplæringssiktemål. Unntak frå lova må vurderast og grunngjevast særskilt. 
 
 
 
Behandling i Fylkesutvalet - 22.11.2021  
Anders Riise (H) fremma følgjande forslag:   
 
  Kulturskulen bør framleis vere heimla i opplæringslova. 
 
Votering: 
Fylkeskommunedirektøren si innstilling blei samrøystes vedteke. 
 
Tillegget frå Anders Riise blei samrøystes vedtatt.  
 
Samrøystes vedtak i Fylkesutvalet - 22.11.2021 
Fylkesutvalet sluttar seg til høyringssvaret, og ber det bli sendt til 
Kunnskapsdepartementet innan fristen den 20. desember. 
 
Framlegg til tydlegare definisjon av læremiddel ny ordlyd i § 15-3. Læremiddel:  
 
Kommunen og fylkeskommunen skal sørgje for at det i opplæringa berre blir brukt 
læremiddel, kontorstøtteprogram og stave- og grammatikkontroll som ligg føre på 
bokmål og nynorsk til same tid og same pris. Med læremiddel meiner ein alle 
trykte, ikkje-trykte og digitale element som vert brukt i opplæringa for å nå 
kompetansemåla i læreplanverket. Krava gjeld for alle digitale og ikkje-digitale 
verktøy som er laga for opplæringssiktemål eller som blir brukt i 
opplæringssiktemål. Unntak frå lova må vurderast og grunngjevast særskilt. 
 
Kulturskulen bør framleis vere heimla i opplæringslova. 
 
 
 

U 151/21 Høyring - Forskrift om opptak og bruk av 
informasjon om bestemt angitte botnforhold m.m. 

Fylkeskommunedirektøren si innstilling: 
1. Møre og Romsdal fylkeskommune er positiv til at alle djupnedata for område 

grunnare enn 30 m vert gjort tilgjengelege for høgoppløyselege botnkart.  
 
2. Møre og Romsdal fylkeskommune ønskjer at graderingsregimet for 

multistråledata vert minimum 10x10 meter som kategori «ugradert». Dette vil 
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bidra til ei meir framtidsretta forvalting av kysten og havområda, med omsyn 
til berekraft og arealkonfliktar.  

 
Samrøystes tilråding frå Kultur-, næring- og folkehelseutvalet - 08.11.2021 
1. Møre og Romsdal fylkeskommune er positiv til at alle djupnedata for område 

grunnare enn 30 m vert gjort tilgjengelege for høgoppløyselege botnkart.  
 
2. Møre og Romsdal fylkeskommune ønskjer at graderingsregimet for 

multistråledata vert minimum 10x10 meter som kategori «ugradert». Dette vil 
bidra til ei meir framtidsretta forvalting av kysten og havområda, med omsyn 
til berekraft og arealkonfliktar.  

 
 
Fylkeskommunedirektøren har ikkje andre merknadar og legg saka fram 
med slik innstilling: 
 
1. Møre og Romsdal fylkeskommune er positiv til at alle djupnedata for område 

grunnare enn 30 m vert gjort tilgjengelege for høgoppløyselege botnkart.  
 
2. Møre og Romsdal fylkeskommune ønskjer at graderingsregimet for 

multistråledata vert minimum 10x10 meter som kategori «ugradert». Dette vil 
bidra til ei meir framtidsretta forvalting av kysten og havområda, med omsyn 
til berekraft og arealkonfliktar.  

 
 
 
 
Samrøystes vedtak i Fylkesutvalet - 22.11.2021 
1. Møre og Romsdal fylkeskommune er positiv til at alle djupnedata for område 

grunnare enn 30 m vert gjort tilgjengelege for høgoppløyselege botnkart.  
 
2. Møre og Romsdal fylkeskommune ønskjer at graderingsregimet for 

multistråledata vert minimum 10x10 meter som kategori «ugradert». Dette vil 
bidra til ei meir framtidsretta forvalting av kysten og havområda, med omsyn 
til berekraft og arealkonfliktar.  

 
 
 

U 152/21 Høyringsuttale - Nasjonal tiltaksplan for 
trafikksikkerhet på vei 2022-2025 

Fylkeskommunedirektøren si innstilling: 
Samferdselsutvalet tek Nasjonal tiltaksplan for trafikksikkerhet på vei 2022-2025 til 
orientering.  
 
 
Samrøystes tilråding frå Samferdselsutvalet - 08.11.2021 
Fylkesutvalet tek Nasjonal tiltaksplan for trafikksikkerhet på vei 2022-2025 til 
orientering.  
 
 
 
Fylkeskommunedirektøren har ikkje andre merknader og legg saka fram 
med slik innstilling: 
 
Fylkesutvalet tek Nasjonal tiltaksplan for trafikksikkerhet på vei 2022-2025 til 
orientering.  
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Samrøystes vedtak i Fylkesutvalet - 22.11.2021 
Fylkesutvalet tek Nasjonal tiltaksplan for trafikksikkerhet på vei 2022-2025 til 
orientering.  
 
 
 

U 153/21 Møre og Romsdal fylkeskommune - innspill til høring 
om nye krav til offentlig anskaffelser av personbiler, lette 
varebiler og bybusser til veitransport 

Fylkeskommunedirektøren si innstilling: 
Fylkesutvalet legg til grunn at meirkostnader knytt til offentleg innkjøp av 
utsleppsfrie personbilar, lette varebilar og bybussar som følgje av nye krav, vert 
dekt av staten.  
 
Behandling i Samferdselsutvalet - 27.10.2021  
Kristin Sørheim (SP) fremma på vegner av seg sjølv, Eva Vinje Aurdal (AP), Lilly 
Gunn Nyheim (AP), Ingunn Oldervik Golmen (SP), Vebjørn Krogsæter (SP), Randi 
Walderhaug Frisvoll (KRF), Kim Thoresen-Vestre (SV), Carl Johansen (MDG), 
Anders Riise (H), Torgeir Dahl (H) og Anne Marie Fiksdal (FRP) følgjande forslag: 
 

«Nytt punkt 1 (før innstillinga) 
Fylkesutvalet støttar at det blir innført nye krav til nullutslepp for offentleg 
anskaffing av personbilar, lette varebilar og bybussar og ber om at biogass 
også blir implementert i ny forskrift, jf. vedtak 1007, Stortinget 27.mai 
2021.» 

 
 
Forslaget fremma av Kristin Sørheim (SP) blei omgjort til eit fellesforslag. 
 
 
Votering: 
Forslaget fremma av Kristin Sørheim (SP), nytt punkt 1, blei samrøystes vedteke. 
 
Fylkeskommunedirektørens innstilling blei samrøystes vedteke. 
 
 
Samrøystes tilråding frå Samferdselsutvalet - 27.10.2021 
Fylkesutvalet støttar at det blir innført nye krav til nullutslepp for offentleg 
anskaffing av personbilar, lette varebilar og bybussar og ber om at biogass også 
blir implementert i ny forskrift, jf. vedtak 1007, Stortinget 27.mai 2021. 
 
Fylkesutvalet legg til grunn at meirkostnader knytt til offentleg innkjøp av 
utsleppsfrie personbilar, lette varebilar og bybussar som følgje av nye krav, vert 
dekt av staten.  
 
 
Fylkeskommunedirektøren har ikkje andre merknadar og legg saka fram 
med slik innstilling: 
 
Fylkesutvalet støttar at det blir innført nye krav til nullutslepp for offentleg 
anskaffing av personbilar, lette varebilar og bybussar og ber om at biogass også 
blir implementert i ny forskrift, jf. vedtak 1007, Stortinget 27.mai 2021. 
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Fylkesutvalet legg til grunn at meirkostnader knytt til offentleg innkjøp av 
utsleppsfrie personbilar, lette varebilar og bybussar som følgje av nye krav, vert 
dekt av staten.  
 
 
Samrøystes vedtak i Fylkesutvalet - 22.11.2021 
Fylkesutvalet støttar at det blir innført nye krav til nullutslepp for offentleg 
anskaffing av personbilar, lette varebilar og bybussar og ber om at biogass også 
blir implementert i ny forskrift, jf. vedtak 1007, Stortinget 27.mai 2021. 
 
Fylkesutvalet legg til grunn at meirkostnader knytt til offentleg innkjøp av 
utsleppsfrie personbilar, lette varebilar og bybussar som følgje av nye krav, vert 
dekt av staten.  
 
 

RS 12/21 Status koordinator seriøst arbeidsliv 

Samrøystes vedtak i Fylkesutvalet - 22.11.2021 
Fylkesutvalet tek referatsaka til orientering.  
 
 

RS 13/21 Til Kontrollutvalg og fylkeskommunedirektør, 
Habilitet og etiske retningslinjer 

Samrøystes vedtak i Fylkesutvalet - 22.11.2021 
Fylkesutvalet tek referatsaka til orientering. 
 
 

RS 14/21 Kandidater til styrer i de regionale helseforetakene 

Behandling i Fylkesutvalet - 22.11.2021  
Blir behandla 23. november.  
 
 
Møtet heva kl 11.45  
 
 
 
 
 
Møtet blei satt igjen tirsdag 23. november kl 09.15 med følgjande endring:  
 
Hans Kjetil Knutsen (SML) møtte for Anne Marie Fiksdal (FRP) som hadde 
forfall.  
 
Innkallinga godkjent   
 
Til saklista: 
Saker utsett frå 22.11.2021:  U-146/21 og RS-14/21.  
 
Frank Sve (FRP):  
Kontaktløs betaling – blir dagens ordning vidareført? 
U-162/21 Kjerringsundet – fremtidig eiendomsskatt i beregningene – er det 
godkjent?  
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Sak om eksklusivitet for Sunnmørsposten for befaring Nordøyvegen– hvem har 
gitt løyve til dette i fylkeskommunen? 
 
Carl Johansen (MDG): 
Ønsker uttale frå fylkesutvalet om nasjonal satsing på kollektivtrafikk – stiles til 
Stortinget.  
 
Anders Riise (H): 
Reise i skuletid for elevar. Ber om begrunnelse for avslag. 
 
Fylkesordføraren ber om at spørsmål blir sendt inn på førehand.   
 
Spørsmåla stilt i møtet blei svart ut av fylkeskommunedirektøren på slutten av 
møtet.   
 
 

U 146/21 Oppnemning av nytt medlem til 
lønsforhandlingsutvalet 

Fylkeskommunedirektøren si innstilling: 
Som nytt medlem til lønsforhandlingsutvalet for å gjennomføre forhandlingar om 
løn etter kap. 3 i Hovudtariffavtalen for fylkeskommunedirektør og kontrollsjef blir 
valt: 
................................................ 
 
 
Behandling i Fylkesutvalet - 22.11.2021  
 
Jan Ove Tryggestad (SP) fremma følgjande forslag: 
 
 Nytt medlem blir Line H. Hoem  
 
Geir Stenseth (FRP) påpekte kjønnssamansetninga i utvalet. 
 
Saka blei etter dette samrøystes utsett til tirsdag 23. november.  
 
Samrøystes vedtak i Fylkesutvalet - 22.11.2021 
Saka utsett til tirsdag 23. november.  
 
 
Behandling i Fylkesutvalet - 23.11.2021  
 
Line Hoem (AP) fremma følgjande forslag: 
 
  Nytt medlem blir Pål Farstad  
 
Samrøystes vedtak i Fylkesutvalet - 23.11.2021 
 
Som nytt medlem til lønsforhandlingsutvalet for å gjennomføre forhandlingar om 
løn etter kap. 3 i Hovudtariffavtalen for fylkeskommunedirektør og kontrollsjef blir 
valt: Pål Farstad 

U 173/21 Kandidater til styrer i de regionale helseforetakene 

 
Behandling i Fylkesutvalet - 23.11.2021  
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Sak RS-14/21 blei omgjort til politisk sak. 
  
Yvonne Vold (SV) fremma følgjande forslag: Gert Rietman  
 
Randi Walderhaug Frisvoll (KRF) fremma følgjande forslag:  
Harry Valderhaug  
 
Kristin Sørheim (SP) fremma følgjande forslag:  
Ragnhild Aarflot Kalland  
 
Votering:  
Samrøystes som forslaga frå Wold, Frisvoll og Sørheim 
 
Samrøystes vedtak i Fylkesutvalet - 22.11.2021 
 
Følgjande blir fremma som kandidatar til styrer i dei regionale helseføretaka frå 
Møre og Romsdal fylkeskommune: 
 

- Gert Rietman 
- Harry Valderhaug  
- Ragnhild Aarflot Kalland   

 
 
 

Godkjenning av protokoll 

Samrøystes vedtak i Fylkesutvalet - 22.11.2021 
Protokollen blei samrøystes godkjent.  
 
 
Møtet slutt kl 09.30   
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